

Referat af skolebestyrelsesmøde d. 1. juni 2026 kl. 17.00-20.00

Deltagere:

Amdi Wiil, Christina Gro Storm-Andersen, Jesper Larsen, Natashia Lohse, Helle Liliegren Harbild, Søren Søndergaard, Christina Møller, Stine Bruun Nordberg, Peter J. Katrine Ejning,

Punkt	Uddybende kommentarer	Tid
1. Valg af ordstyrer	/ Christina G.	17.00
2. Valg af referent	/ Stine	
3. Godkendelse af dagsorden	/ Christina G.	17.00
4. Trafik	Besøg af forældre og beboere fra Rodosvej, der gerne vil have opbakning til kommunehenvendelse ang. anlæg af fodgængerovergang over Grækenlandsvej. Hans og Peter er begge forældre til elever på Gerbrandskolen. De kommer fra grundejerforeningen Østervænge, og er kommet for at fortælle om et fodgængerovergangsprojekt, som de ønsker at få etableret. I foreningen ønsker man en fodgængerovergang på Grækenlandsvej, for at sikre en tryk skolevej for skolens elever. Skolebestyrelsen bakker op om initiativet, og foreningen fortsætter ansøgningsarbejdet sammen med Jesper.	17.00-17.15
5. Hvad rører sig på skolen	/ Jesper Herunder kort orientering om samarbejdet mellem teams og PPR i det kommende skoleår. På skolen er der netop opstartet et supervisionsrul for skolens medarbejdere. – PPR kommer til at følge lærerteamene med supervision i forbindelse med arbejdet omkring ”mangfoldige børnefællesskaber”. Skolen skal i kommende periode ansætte nye medarbejdere, både lærerstillinger og pædagogiske assistenter til børnehaveklassen. Der afholdes samtaler d. 8. juni og 16. juni.	17.15-17.30

	Kommende skoleårs planlægning er i gang med alle de opgaver, der ligger i forbindelse med det.	
6. Tilbage melding fra fælles møde med de øvrige formandskaber	Orientering /Amdi Der har været holdt fælles skolebestyrelsesmøde med de andre skolebestyrelser fra 4-skole samarbejdet. Mødets indhold har haft "elevfrafald" som omdrejningspunkt. Der er fokus på, hvorfor eleverne stopper på basisskolerne. I bestyrelserne vil man arbejde videre med en trivselsundersøgelse i hele 4-skoleforældregruppen, så bestyrelserne kan komme tættere på forklaringerne på elevfrafaldet i hele 4-skolen og være med til at øge trivslen i hele 4-skolen. Bestyrelsen håber at rigtig mange vil være med til at besvare undersøgelsen, som kommer ud i næste skoleår. Vi drøfter i bestyrelsen, hvordan vi kan arbejde med tendensen til at forældre vælger privatskolerne til efter mellemtrinnet.	17.30-18.45
7. Overgang til Højdevangen	Orientering om arbejdet med klassesammensætning af kommende 7. klasser /Søren De kommende 7. klasser er ved at blive dannet på tværs af de tre basisskoler, og der er positive tilbagemeldinger omkring arbejdet og processen. Eleverne glæder sig til at få at vide, hvem de skal gå i klasse med. Søren fortæller bestyrelsen om, hvordan der arbejdes med overgangen til Højdevangen. Vi drøfter, hvordan vi kan blive bedre til at dele informationen om hele klassesammensætningen til forældre på skolen.	18.45-18.05
8. Evaluering af featureuge	Orientering /Søren Elevrådet har evalueret featureugen. De har været meget glade for ugen og udbuddet af værksteder. Skolebestyrelsen drøfter ugen og besøgsdagen.	18.05-18.15

9. Skole-hjem-samarbejdet	Input til kommende forældremøder i august? Omfanget af skole-hjem-samarbejde – passende, for meget, for lidt? /Jesper/ Christina G. På Gerbrandskolen har vi på nuværende tidspunkt fast planlagt; forældremøde, skolehjemsamtaler og behovsamtaler i alle klasser. Skolebestyrelsen drøfter om omfanget af skolehjemsamarbejde er tilstrækkeligt. Det opleves i bestyrelsen, at det møder og samtaler er tilstrækkelige, men der tales i bestyrelsen om der kan justeres i måden man mødes på. – Der drøftes forskellen på samtaler med og uden børn, og bestyrelsen vil gerne arbejde efter at der fremadrettet holdes to forældremøder om året. Der fastholdes, at lærerteamet kontakter kontaktforældrene inden forældremøderne, så de bliver en del af dagsorden.	18.15-18.30
10. Mad		18.30 – 19.00
11. Mobilfri skole	Debat: På mellemtrinet bruges der indimellem mobil i undervisningen – hvad er afvejningen af brugen af mobiler på en mobilfri skole? /Amdi Der debatteres om brugen i undervisningen, og der debatteres om forventninger til brug, og vi drøfter ligeledes hvordan vi kan hjælpe de unge mennesker, der sidder med telefonen om morgenen med at lave noget andet.	19.00-19.25
12. Input til årsberetning	Færdiggøres og udsendes inden sommerferien. /Christina Årsberetningen sendes ud inden ferien.	19.25-19.40
13. Meddelelser fra		19.40-19.55
a/ Formandskabet:	<i>a/ intet nyt</i>	
b/ Personalet	<i>b/ intet nyt</i>	

c/ Forældre	c/ <i>intet nyt</i>	
d/ Ledelsen	d/ <i>Status på opstillingsmøde</i> <i>Der er én opstillet. – Der er opstillingsmøde 15. juni.</i>	
14. Eventuelt		19.55- 20.00

Statuslog

Indføres for at kunne følge status på igangværende indsatser.

Emne	Ansvarlig	Status
Forretningsorden for skolebestyrelsen	Jesper	
Møde med formandskab i firskolesamarbejdet	Amdi	
Årsberetning	Christina	
Opdatering af hjemmeside	Katrine	
Loppemarked	Lisbeth	